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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 
2023-04-05 

Tid:   Onsdag den 5 april, klockan 08.30-11.45. 
Paus klockan 09.45-10.05. 

Plats: 
 

 Örestensrummet, kommunhuset i Kinna 

Beslutande:  (S) Pauli Kuitunen tjänstgör för Ulf Dahlberg 

 (S) Helen Eriksson 

 (C) Lena Ferm Hansson, §§ 81-87, 89-91 

 (C) Stefan Brunander tjänstgör för Lena Ferm Hansson § 88 

 (M) Tomas Ekberg 

 (SD) Glenn Glansin 

   

Övriga deltagare:   Ej tjänstgörande ersättare 

(V) Arthur Thiry 

(C) Stefan Brunander §§ 81-87, 89-91 
(M) Anders Lilliestam 
(SD) Mikael Ljunggren 
  
 Tjänstepersoner 
 Lillemor Berglund 

Andreasson 
Kommundirektör  

 Ellen Pellby Lobos Kommunsekreterare  

 Sara Klaesson Kommunsekreterare  

 Malin Bexell Förvaltningschef 
samhällsbyggnads- 
förvaltningen 

§§ 82-83 

 Åsa Qvist Ek Chef för enheten för 
näringsliv, destination 
och hållbarhet 

 § 82-83 

 Camilla Olsson Näringslivshand- 
läggare 

§ 82 

 Malin Silow Näringslivsutvecklare § 82 

 Kristian Johansson Ekonomichef §§ 84-87 

 Johan Höglund Ekonom § 84 

 Helena Blomqvist 1:e kommunjurist § 88 

 Johan Bank Skoglund Kommunjurist § 89 

 Lars Landrö Utredare § 90 
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Utses att justera: Lena Ferm Hansson (C)  

Justeringens plats och tid: Kommunstyrelsens förvaltning, 2023-04-11, klockan 11.00 

 

Underskrifter: 

Sekreterare  §§ 81-91 

Ellen Pellby Lobos 

Ordförande 

Tomas Ekberg (M) 

Justerande 

Lena Ferm Hansson (C)             §§ 81-87, 89-91 

Justerande 

Stefan Brunander (C)               § 88 
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Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Instans 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesdatum 
2023-04-05, §§ 81-91 

Datum för anslags 
uppsättande  2023-04-11 Datum för anslags 

nedtagande 2023-05-03 

Förvaringsplats för protokollet 
Kommunstyrelsens förvaltning 

Underskrift 

 ______________________  
Ellen Pellby Lobos 
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Innehållsförteckning   

Fastställande av ärendelistan § 81 

Tillsättande av ledamot i näringslivsrådet § 82 

Marknäring 2023 § 83 

Utvärdering och dialog kring implementeringen av riktlinjer 
för investeringar 

§ 84 

Skolprojekt i Skene - vägval och projektering av idrottshall § 85 

Årsredovisning 2022 - Sjuhärads samordningsförbund § 86 

Förslag på hantering av Marks kommuns naturvårdsfond § 87 

Prövning av fråga om kommunalt bidrag till enskild 
vägsamfällighetsförening 

§ 88 

Namn på gemensam överförmyndarnämnd § 89 

Svar på motion om körkortsutbildning (L) § 90 

Kommundirektören informerar § 91 
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§ 81/2023    

Fastställande av ärendelistan 
Arbetsutskottets beslut 
Ärendelistan fastställs. 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att ärendelistan fastställs. 

Förslaget antas. 

___________________ 
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§ 82/2023   Dnr: KS 2022-434 

Tillsättande av ledamot i näringslivsrådet 
Arbetsutskottets beslut 
Christer Everås, som representant för företagarföreningen Trivab (Trivselbygden 
AB), utses som ledamot i näringslivsrådet under perioden 2023 – 2026. 

Ärendet 
I nytt reglemente för Marks kommuns näringslivsråd (KF § 192/2022) framgår att 
rådet ska bestå av ledamöter från näringslivet vilka representerar lokala 
företagarföreningar och -organisationer. Christer Everås, som representant för 
företagarföreningen Trivab (Trivselbygden AB), föreslås utses som ledamot i 
näringslivsrådet under perioden 2023 – 2026. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, den 27 mars 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Christer Everås, som representant för företagarföreningen Trivab (Trivselbygden 
AB), utses som ledamot i näringslivsrådet under perioden 2023 – 2026. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
Näringslivshandläggare Camilla Olsson redogör för ärendet. 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att Christer Everås, som representant för företagarföreningen 
Trivab (Trivselbygden AB), utses som ledamot i näringslivsrådet under perioden 
2023 – 2026. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas till 

Christer Everås christer@trivab.se 

Beslut expedieras till Näringslivsrådet: 

Mathias Eriksson, mathias.eriksson@ekbergsstad.se 

Fredrik von Knorring, fvk@kinnalin.se 

Jessica Eriksson, jessica@butikjuni.se 

Jimmy Johnsson, jimmyjohnsson75@gmail.com 

__________________ 

mailto:christer@trivab.se
mailto:jimmyjohnsson75@gmail.com
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§ 83/2023   Dnr: KS 2023-143 

Marknäring 2023 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen godkänner avtal om samarrangemang av näringslivsdagen  
Marknäring 2023 tillsammans med företagarorganisationen Företagarna Mark.  
Kostnaden för Marknäring 2023 beräknas uppgå till 220 000 kronor, vilket  
finansieras via kommunreserven. 

Ärendet 
Näringslivsdagen Marknäring har genomförts vid tre tillfällen, år 2018, 2019 och 
2022, som ett samarrangemang mellan Marks kommun och 
företagarorganisationen Företagarna Mark.  

Företagarna Mark har uttryckt en önskan om att samarrangera Marknäring 2023 
tillsammans med Marks kommun. Temat för 2023 års upplaga av Marknäring är 
”Hållbarhet som drivkraft” med inriktning på omställningen av samhället och 
näringslivet ur de tre olika hållbarhetsperspektiven (ekologisk, ekonomisk och 
social hållbarhet). Marks kommuns kostnad för Marknäring 2023 beräknas uppgå 
till 220 000 kronor. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, den 22 mars 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen godkänner avtal om samarrangemang av näringslivsdagen  
Marknäring 2023 tillsammans med företagarorganisationen Företagarna Mark.  
Kostnaden för Marknäring 2023 beräknas uppgå till 220 000 kronor, vilket  
finansieras via kommunreserven. 

Dagens sammanträde 
Chef för enheten för näringsliv, destination och hållbarhet Åsa Qvist Ek redogör för 
ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Ledamöternas förslag till beslut 
Lena Ferm Hansson (C) föreslår att kommunstyrelsen godkänner avtal om 
samarrangemang av näringslivsdagen Marknäring 2023 tillsammans med 
företagarorganisationen Företagarna Mark. Kostnaden för Marknäring 2023 
beräknas uppgå till 220 000 kronor, vilket finansieras via kommunreserven. 
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Beslutsgång 
Ordföranden frågar om arbetsutskottet antar Lena Ferm Hanssons (C) förslag, och 
finner att så sker.  

Beslut skickas slutligt till 
Företagarna Mark 

___________________ 
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§ 84/2023   Dnr: KS 2021-322 

Utvärdering och dialog kring implementeringen av riktlinjer för 
investeringar 
Arbetsutskottets beslut 
Information om arbetet med utvärdering och revidering av riktlinjer för 
investeringar Marks kommun noteras. 

Ärendet 
Styrdokumentet riktlinjer för investeringar Marks kommun antogs 16 juni 2021, KS  
§128/2021, vilket inneburit steg mot en tydligare investeringsprocess och stöd i  
arbetet med våra investeringar. Det delvis förändrade arbetssättet som antagandet  
av riktlinjerna medfört har tydliggjort såväl för- som nackdelar i processens olika  
delar. Iakttagna effekter och i vissa fall tänkbara lösningar presenteras och stäms  
av för att i samband med revidering av dokumentet fånga nödvändiga förändringar  
för en ytterligare förbättrad investeringsprocess. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, den 30 mars 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 
Information om arbetet med utvärdering och revidering av riktlinjer för 
investeringar Marks kommun noteras. 

Dagens sammanträde 
Ekonomichef Kristian Johansson redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att information om arbetet med utvärdering och revidering av 
riktlinjer för investeringar Marks kommun noteras. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas till 

-    

___________________ 
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§ 85/2023   Dnr: KS 2022-222 

Skolprojekt i Skene - vägval och projektering av idrottshall 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Teknik- och servicenämnden uppmanas att påbörja projektering av idrottshall vid 
Ängshallen enligt hallösning i alternativ A. Beslutet fattas under förutsättning att 
kommunfullmäktige utökar projektets investeringsbudget med 33,7 miljoner 
kronor. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Investeringsbudgeten för skolan i Skene etapp 1 utökas från 299 miljoner kronor till 
332,7 miljoner kronor där riktvärde för skola är 245,0 miljoner kronor och för 
idrottshallar 87,7 miljoner kronor. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Reservation 
Tomas Ekberg (M) och Glenn Glansin (SD) reserverar sig mot beslutet.  

Ärendet 
Teknik- och servicenämnden har på uppdrag av kultur- och fritidsnämnden gjort en 
förstudie för lokaler för idrott och kultur som en del i projektet med skolorna i 
Skeneområdet.  

Behovet av lokaler för idrott var inte fullt utrett vid beslut om projektering och 
byggstart för etapp 1, ny högstadieskola varför den frågan nu hanteras separat. 

Förstudien har resulterat i olika val tillika investeringsnivåer avseende 
idrottslokalerna vilket även påverkar barn- och utbildningsnämnden. Gemensamt 
för alternativen som lyfts i förstudien är att befintliga kampsportslokaler ersätts och 
anpassas efter dagens behov samt att det tillkommer en yta för kampsport. 
Skillnaden mellan alternativen är storleken på den idrottshall som sedan tidigare 
ingått i projektet. 

Avseende kulturlokalerna så är de i sammanhanget marginella då separata 
kulturlokaler i etapp 1 omfattas av ett övningsrum för musik vilket beräknas kunna 
ingå i tidigare förstudie av projektet kring skolan.   

Såväl barn- och utbildningsnämnden som kultur- och fritidsnämnden har ställt sig 
bakom förstudien och förslagit att alternativ A projekteras vidare inför byggstart. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, den 30 mars 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 
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Teknik- och servicenämnden uppmanas att påbörja projektering av idrottshall vid 
Ängshallen enligt hallösning i alternativ A. Beslutet fattas under förutsättning att 
kommunfullmäktige utökar projektets investeringsbudget med 33,7 miljoner 
kronor. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Investeringsbudgeten för skolan i Skene etapp 1 utökas från 299 miljoner kronor till 
332,7 miljoner kronor där riktvärde för skola är 245,0 miljoner kronor och för 
idrottshallar 87,7 miljoner kronor. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Dagens sammanträde 
Ekonomichef Kristian Johansson redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras.  

Ledamöternas förslag till beslut 
Pauli Kuitunen (S) föreslår följande: 

Teknik- och servicenämnden uppmanas att påbörja projektering av idrottshall vid 
Ängshallen enligt hallösning i alternativ A. Beslutet fattas under förutsättning att 
kommunfullmäktige utökar projektets investeringsbudget med 33,7 miljoner 
kronor. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Investeringsbudgeten för skolan i Skene etapp 1 utökas från 299 miljoner kronor till 
332,7 miljoner kronor där riktvärde för skola är 245,0 miljoner kronor och för 
idrottshallar 87,7 miljoner kronor. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Helen Eriksson (S) yrkar bifall till Pauli Kuitunens (S) förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om arbetsutskottet kan anta Pauli Kuitunens (S) förslag, och 
finner att så sker. 

Reservation 
Tomas Ekberg (M) och Glenn Glansin (SD) reserverar sig mot beslutet.  

Protokollsanteckning, Tomas Ekberg (M) och Glenn Glansin (SD) 

Moderaterna och Sverigedemokraterna ser gärna att den beslutade utvecklingen av 
hallarna i Skene ligger på en väl avvägd och brett förankrad storlek och matchar 
fattade beslut gällande byggnation av skola. 
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Det finns stora frågor som inte är helt utredda eller förberedda såsom: 
parkeringsbehov, detaljplaner och framför allt samlokalisering med lokala 
föreningar. 

Vi ser med oro den ”standard” som sätts när det gäller att bygga hallar i samband 
med skolor, vi har under ärendets beredning spelat in ett antal åsikter som var och 
en kommer att påverka både storlek, utformning och storlek. Det finns inga 
underlag gällande en likvärdig ”hallstandard” i hela kommunen. 

Det är vår bestämda uppfattning att möjlighet till hallytor och storlek på dessa 
måste hanteras likvärdigt i hela kommunen med fokus på nyttjandegrad och 
kostnad under hela dygnet. 

När det gäller projektet i Skene har detta inte utnyttjats optimalt, strax innan 
ärendet var uppe till beslut i fullmäktige så framkom det att Marbo Basket KANSKE 
ville/skulle ha denna som hemmaarena. Denna typ av förändringar ändrar både 
förutsättningar och framför allt storlek och utformning. 

Vi manar gemensamt till återhållsamhet när det gäller kostnader och utformning, 
då den vidare utvecklingen av projektet inte är beslutad ännu. 

Beslut skickas slutligt till 
Teknik- och servicenämnden 

Barn- och utbildningsnämnden 

Kultur- och fritidsnämnden 
__________________ 
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§ 86/2023   Dnr: KS 2023-109 

Årsredovisning 2022 - Sjuhärads samordningsförbund 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Årsredovisning 2022 för Sjuhärads samordningsförbund godkänns. 

Frågan om beviljande av ansvarsfrihet lämnas till kommunfullmäktige utan 
beredning i kommunstyrelsen. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Sjuhärads samordningsförbund har översänt årsredovisning och revisionsberättelse 
för 2022. Förbundets medlemmar ska, var för sig, pröva frågan om styrelsen ska 
beviljas ansvarsfrihet. 

Årets resultat blev ett +/- 0 resultat och förbundet har ett eget kapital om 3,8 
miljoner kronor. Under 2022 deltog 88 kommuninvånare i Marks kommun i 
förbundets aktiviteter.  

Sjuhärads samordningsförbund omfattar geografiskt åtta kommuner och 
befolkningsunderlaget i området var vid halvårsskifte nära 229 000 invånare enligt 
siffror från statistikmyndigheten SCB. Samordningsförbundet är en fristående 
juridisk organisation med Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Västra 
Götalandsregionen samt Borås Stad, Bollebygd, Herrljunga, Mark, Svenljunga, 
Tranemo, Ulricehamn och Vårgårda kommuner som medlemmar.  

Styrelsen som leder Sjuhärads samordningsförbund utses av medlemmarna och har 
bestått av fyra ledamöter och tio ersättare. Kommunerna, som tillsammans utgör 
en part, har vardera haft en representant som fördelas på en ledamot och sju 
ersättare medan övriga tre parter haft en ledamot och en ersättare per part. 
Ägarparterna bidrar med var sin del till medlemsfinansieringen. Kommunernas 
andel är i relation till befolkningsmängd, varav Mark bidrar med knappt 0,8 miljoner 
kronor av förbundets totala 19 miljoner kronor. Utöver förbundets egna medel 
finansieras även förbundets aktiviteter med cirka 6 miljoner kronor via europeiska 
social fonden, ESF. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, den 16 mars 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Årsredovisning 2022 för Sjuhärads samordningsförbund godkänns. 

Frågan om beviljande av ansvarsfrihet lämnas till kommunfullmäktige utan 
beredning i kommunstyrelsen. 



Sida 14(22) 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 
2023-04-05   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Dagens sammanträde 
Ekonomichef Kristian Johansson redogör för ärendet.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att årsredovisning 2022 för Sjuhärads samordningsförbund 
godkänns. 

Frågan om beviljande av ansvarsfrihet lämnas till kommunfullmäktige utan 
beredning i kommunstyrelsen. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas slutligt till 
Sjuhärads samordningsförbund 

________________________ 
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§ 87/2023   Dnr: KS 2022-484 

Förslag på hantering av Marks kommuns naturvårdsfond 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Naturvårdsfonden, enligt kommunfullmäktiges beslut 1988-06-28, §92, upphävs 
från och med 2024-01-01. 

Regler för kommunens naturvårdsfond upphävs från och med 2024-01-01.  

Medel till naturvård ska från och med 2024-01-01 finansieras med bygg- och 
miljönämndens ram, vilket ska beaktas i kommande budgetberedningar.  

Bygg- och miljönämnden har att tillse att det finns nödvändiga styrdokument för 
hantering av medlen.  

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Marks kommun har vad som kallas en naturvårdsfond från vilken medel beviljas 
enligt Regler för kommunens naturvårdsfond. För en enklare administrativ 
hantering samt en korrekt bokföring/redovisning föreslog kommunstyrelsens 
förvaltning våren 2022 en förändring av hanteringen av naturvårdsfonden. 
Miljönämnden gavs möjlighet att lämna synpunkter på föreslagen förändring som 
innebar att miljönämnden skulle få utökad ram för att hantera naturvårdsåtgärder. 
Miljönämnden ställde sig inte bakom kommunstyrelseförvaltningens förslag utan 
föreslog istället att medel till naturvård ska hanteras genom att kommunen bildar 
en stiftelse.  

Då det från och med 2023 är en ny nämnd som ansvarar för naturvårdsfrågorna 
fick bygg- och miljönämnden möjlighet att yttra sig om hanteringen av den så 
kallade naturvårdsfonden. 

Bygg- och miljönämnden har 2023-03-02, §36 /2023, beslutat att föreslå att 
tilldelning av medel hanteras genom ramökning till nämnden, vilket alltså är ett 
annat ställningstagande än den tidigare miljönämnden.  

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, den 20 mars 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Naturvårdsfonden, enligt kommunfullmäktiges beslut 1988-06-28, §92, upphävs 
från och med 2024-01-01. 

Regler för kommunens naturvårdsfond upphävs från och med 2024-01-01.  
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Medel till naturvård ska från och med 2024-01-01 finansieras med bygg- och 
miljönämndens ram, vilket ska beaktas i kommande budgetberedningar.  

Bygg- och miljönämnden har att tillse att det finns nödvändiga styrdokument för 
hantering av medlen.  

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
Ekonomichef Kristian Johansson redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 

Naturvårdsfonden, enligt kommunfullmäktiges beslut 1988-06-28, §92, upphävs 
från och med 2024-01-01. 

Regler för kommunens naturvårdsfond upphävs från och med 2024-01-01.  

Medel till naturvård ska från och med 2024-01-01 finansieras med bygg- och 
miljönämndens ram, vilket ska beaktas i kommande budgetberedningar.  

Bygg- och miljönämnden har att tillse att det finns nödvändiga styrdokument för 
hantering av medlen.  

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas slutligt till 
Bygg- och miljönämnden  

__________________ 
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§ 88/2023   Dnr: KS 2022-645 

Prövning av fråga om kommunalt bidrag till enskild 
vägsamfällighetsförening 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Rya-Grimmareds vägsamfällighet beviljas för 2021 årligt driftbidrag med 
11 083 kronor (2 015 meter x 5,50 kronor) avseende Broksjövägen. Driftbidrag 
beviljas inte avseende Eksjövägen. 

För att driftbidrag ska utgå för kommande år krävs att Broksjövägen fortsatt är av 
väsentlig betydelse för näringslivet.  

Kostnaden finansieras genom teknik- och servicenämndens driftbudget. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Rya-Grimmareds vägsamfällighet har i mars 2022 ansökt om kommunalt årligt 
driftbidrag till två enskilda vägar utan statsbidrag som ligger utanför detaljplan. I 
ansökan åberopas att det kan ges bidrag enligt § 32 i bestämmelserna ”Kommunala 
bidrag till enskild väghållning” för väg som är av väsentlig betydelse för närings-
livet. Teknik- och servicenämnden ansvarar i kommunen för beslut om bidrag till 
enskilda vägar enligt de av kommunfullmäktige fastställda bestämmelserna 
”Kommunala bidrag till enskild väghållning”, men prövning enligt § 32 sker av 
kommunstyrelsen. Teknik- och servicenämnden har i delegationsbeslut den 
19 december 2022 överlämnat till kommunstyrelsen för prövning av § 32, då 
ansökan inte uppfyller kriterierna för att teknik- och servicenämnden ska kunna 
bevilja bidrag enligt de av fullmäktige beslutade bestämmelserna.  

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, den 22 mars 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Rya-Grimmareds vägsamfällighet beviljas för 2021 årligt driftbidrag med 
11 083 kronor (2 015 meter x 5,50 kronor) avseende Broksjövägen. Driftbidrag 
beviljas inte avseende Eksjövägen. 

För att driftbidrag ska utgå för kommande år krävs att Broksjövägen fortsatt är av 
väsentlig betydelse för näringslivet.  

Kostnaden finansieras genom teknik- och servicenämndens driftbudget. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 
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Jäv 
Lena Ferm Hansson (C) anmäler jäv och deltar inte i handläggning och beslut av 
ärendet. För Lena Ferm Hansson (C) tjänstgör Stefan Brunander (C).  

Dagens sammanträde 
1:e kommunjurist Helena Blomqvist redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande:  

Rya-Grimmareds vägsamfällighet beviljas för 2021 årligt driftbidrag med 
11 083 kronor (2 015 meter x 5,50 kronor) avseende Broksjövägen. Driftbidrag 
beviljas inte avseende Eksjövägen. 

För att driftbidrag ska utgå för kommande år krävs att Broksjövägen fortsatt är av 
väsentlig betydelse för näringslivet.  

Kostnaden finansieras genom teknik- och servicenämndens driftbudget. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas slutligt till 
Rya-Grimmareds vägsamfällighet 
Teknik- och servicenämnden  
_____________________ 
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§ 89/2023   Dnr: KS 2023-124 

Namn på gemensam överförmyndarnämnd 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Kommunfullmäktige namnger den gemensamma överförmyndarnämnden för 
Varbergs, Falkenbergs och Marks kommuner till Överförmyndare i Väst. 

Kommunfullmäktige ändrar nämndens reglemente genom att ersätta rubriken med 
följande text: Reglemente för gemensam överförmyndarnämnd, Överförmyndare i 
Väst. 

Besluten gäller från och med att samtliga kommuner beslutat om samma sak. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Den sedan årsskiftet med Varbergs kommun och Falkenbergs kommun 
gemensamma överförmyndarnämnden saknar i dagsläget namn. Den gemensamma 
överförmyndarnämnden har den 20 februari 2023, § 21, föreslagit att kalla 
nämnden Överförmyndare i Väst. 

För att ändra nämndens reglemente krävs i enlighet med 9 kap. 33 § 
kommunallagen (2017:725) beslut i alla de ingående kommunernas fullmäktige. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, den 30 mars 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunfullmäktige namnger den gemensamma överförmyndarnämnden för 
Varbergs, Falkenbergs och Marks kommuner till Överförmyndare i Väst. 

Kommunfullmäktige ändrar nämndens reglemente genom att ersätta rubriken med 
följande text: Reglemente för gemensam överförmyndarnämnd, Överförmyndare i 
Väst. 

Besluten gäller från och med att samtliga kommuner beslutat om samma sak. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
Kommunjurist Johan Bank Skoglund redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 
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Kommunfullmäktige namnger den gemensamma överförmyndarnämnden för 
Varbergs, Falkenbergs och Marks kommuner till Överförmyndare i Väst. 

Kommunfullmäktige ändrar nämndens reglemente genom att ersätta rubriken med 
följande text: Reglemente för gemensam överförmyndarnämnd, Överförmyndare i 
Väst. 

Besluten gäller från och med att samtliga kommuner beslutat om samma sak. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas slutligt till 
Kommunstyrelsen i Falkenberg 

Kommunstyrelsen i Varberg 

Överförmyndarnämnden i Varberg, Falkenberg och Mark 

_________________ 
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§ 90/2023   Dnr: KS 2022-499 

Svar på motion om körkortsutbildning (L) 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Motionen avslås med hänvisning till att körkortsutbildning endast kan anordnas 
inom ramen för nationellt program som är förberedande för yrken där fordon 
framförs yrkesmässigt. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 
Jan Karlsson (L) föreslår i motion, inlämnad den 20 september 2022, att barn- och 
utbildningsnämnden får de medel som behövs för att ge eleverna ekonomisk hjälp 
till körkort. Exempelvis teorikostnaden, men helst hela kostnaden. Det underlättar 
jobbsökandet för dem som vill ut på arbetsmarknaden efter studentexamen, innan 
eventuella högre studier. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, den 20 mars 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Motionen avslås med hänvisning till att körkortsutbildning endast kan anordnas 
inom ramen för nationellt program som är förberedande för yrken där fordon 
framförs yrkesmässigt. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
Utredare Lars Landrö redogör för ärendet.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att motionen avslås med hänvisning till att körkortsutbildning 
endast kan anordnas inom ramen för nationellt program som är förberedande för 
yrken där fordon framförs yrkesmässigt. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas slutligt till 
Jan Karlsson (L) 
Barn- och utbildningsnämnden 
___________________ 
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§ 91/2023   Dnr: KS 2023-139 

Kommundirektören informerar 
Kommunstyrelsens beslut  
De partier vars representant i arbetsutskottet har lämnat förhinder att delta vid 
studieresan till Danmark, ordnar med ersättare från kommunstyrelsen som deltar i 
deras ställe. 

Informationen noteras. 

Ärendet 
Kommundirektör Lillemor Berglund Andreasson informerar arbetsutskottet om att 
Arbetsmiljöverket kommer att göra en uppföljande inspektion den 9 maj 2023. 

Med anledning av årsredovisning 2022 kommer kommunrevisionen den 11 april 
2023 träffa kommunstyrelsens vice ordförande Tomas Ekberg (M), Lena Ferm 
Hansson (C) och kommundirektör Lillemor Berglund Andreasson samt ekonomichef 
Kristian Johansson. 

Regeringen ger en särskild utredare, Carl Fredrik Graf, landshövding i Östergötlands 
län, i uppdrag att utreda vilket grundläggande beredskapsansvar kommuner och 
regioner bör ha inför och under fredstida kriser och höjd beredskap. Syftet med 
uppdraget är att på sikt förstärka och utveckla kommuners och regioners 
beredskap. 

I samband med årets budgetberedning den 19 april kommer förvaltningen att 
presentera kommande behov för digitalisering. 

Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor.  

Beslutsgång 
Beslutsgång 1 
Ordföranden föreslår att de partier vars representant i arbetsutskottet har lämnat 
förhinder att delta vid studieresan till Danmark, ordnar med ersättare från 
kommunstyrelsen som deltar i deras ställe.  

Beslutsgång 2 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras, och finner att så sker.  

Beslut skickas till 
-    

_______________________ 
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